
 
 
 
 
 
 
 

 
       Gavà, a 26 de maig de 2008 

 
RAMON CASTELLANO i ESPINOSA en qualitat de Portaveu del Grup Municipal de 
Convergència i Unió de l’Ajuntament de Gavà i d’acord amb el que disposa el 
Reglament Orgànic Municipal, per a que pugui ser presentat a la propera sessió 
plenària d’aquest consistori, 
 
 
 
EXPOSA 

Els veïns del barri de Gavà Mar ens han fet arribar la seva preocupació degut a que el pas 
de vianants de l’Avinguda Europa, a l’alçada del supermercat “Capabro” és MOLT 
PERILLÓS per la velocitat que porten els vehicles (inclosos els autobusos i les motos) i 
l’eliminació de VISIBILITAT que suposen els contenidors d’escombraries situats just al 
costat del pas de vianants així com el propi baden on està situat el referenciat pas de 
vianants. 

 
És per aquests motius que, 
 
ES PREGA 
 
Que aquest Equp de Govern faci les gestions oportunes per a traslladar aquest pas de 
vianants a la part superior del PONT on hi ha la visibilitat màxima en totes dues 
direccions i consideri integrar dins la senyalització pública de la via, aquells elements de 
prevenció d’accidents oportuns com a d’altres llocs de la ciutat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ramon Castellano i Espinosa 
Regidor-Portaveu Grup Mpal. CiU 

 
IL·LM SR. ALCALDE – PRESIDENT DE L’AJUNTAMENT DE GAVÀ 
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